
 

Sandnes og Holm Utmarkslag 
 

P R O T O K O L L  
fra 

årsmøte på Rosvang Gaard onsdag 25. mars 2015 kl. 20.00 

 

 
24 medlemmer møtte: Per Egil Solli-Mork, Elly-Ann Frøyset, Aleksander Slemmen, Steinar Sandnes, Anne-Lise 

Indergaard, Kjell Olav Strømsøyen, Oddvar Sandnes, Jo-Andre Herje, Reidar Mittet, Roy Dahle, Kai Roger 

Sande, Kjetil Moa, Arthur Moa, Nils Grytnes, Ottar Rydjord, Inge Flovik, Håvard Hendset, Stein Arne Hendset, 

Johnny Mork, Tommy Rydjord, Jan Tore Flovikholm, Anders Øverbø, Halvor Holm og Otto Beyer. 

 
 

Sakliste: 

1. Godkjenning av innkalling. 

Styret beklaget den sene utsendelsen av sakspapirer.  

Innkallingen ble godkjent. 

 

2. Valg av to repr. til å skrive under protokoll. 

Tommy Rydjord og Johnny Mork ble valgt til å undertegne møteprotokollen. 

 

3. Årsmelding. 

Årsmeldingen for 2014 ble gjennomgått av Per Egil og ble enstemmig godkjent. 

 

4. Regnskap, revisormelding og budsjett. 

Regnskapet og revisors beretning ble gjennomgått av Kjetil og regnskapet ble enstemmig godkjent. 

Det ble besluttet å benytte regnskapstallene for 2014 som budsjett for 2015. 

 

5. Disponering av lagets midler. Priser SHU. 

Det ble ikke framlagt noe forslag om disponering av lagets midler.  

 

Det ble vedtatt ikke å heve beløp for storviltjakt og for fiskekort. Det ble videre vedtatt at vi foreløpig 

ikke skal ta betalt for lån av båt og garn. Det ble besluttet å øke satsene for småviltjakt tl kr 100 for 

dagskort, kr 200 for ukeskort og kr 500 for sesongkort.  

 

6. Eventuelt innmeldte saker. 

Ingen saker var innmeldt. 

 

7. Evaluering av driftsplan og godkjenning av ny driftsplan. 

Eksisterende driftsplan har fungert bra. Det er innrapportert avlingskader på Rydjord, på Holmem og i 

Holmemdalen. Etter en lengre diskusjon be styrets forslag til ny driftsplan vedtatt for 3 år med to 

unntak: 

- Det ble besluttet å benytte samme arealkrav som i den tidligere planen. 

- Avskytingen økes til 68 dyr per år.  

Styret gis fullmakt til å beslutte større avskyting av produksjonsdyr i området 

Rydjord/Holmem/Holmemdalen. På Holm vil man vurdere å fristille alle dyr etter en viss dato for å 

oppfylle kvoten. 

 

8. Vedta regler for bruk av båt og garn, samt for fiske i Herjevatnet. 

Styrets forslag ble vedtatt med et unntak: 

- Kun grunneiere kan fiske uten å løse fiskekort. 

 

9. Valg.  

Styreleder  Per Egil Solli-Mork   gjenvalgt 

Styremedlemmer  Otto Beyer    gjenvalgt 

   Aleksander Remen Slemmen  ikke på valg 



   Kjetil Moa    ikke på valg 

   Inge Flovik    valgt for 2 år 

 

Varamedlemmer  Jo Herje     gjenvalgt  

   Anne Lise Indergård   valgt for 2 år 

 

Revisor   Jan Tore Flovikholm   gjenvalgt for 1 år 

Vara   Halvor Holm    gjenvalgt for 1 år 

 

Valgnemnd  Ottar Rydjord    gjenvalgt  

   Kai Roger Sande    gjenvalgt  

 

10. Orienteringssaker:  

Småviltjakta 2014/15. 

Aleksander orienterte. 

Det ble foreslått at styret vurderer å frede lirypa i kommende sesong. 

 

Fiskeforvaltninga 2014. 

Elly Ann orienterte. Det har fortsatt vært problemer med god nok informasjon til fiskerne, samt 

manglende løsning av fiskekort og innlevering av fiskerapporter. Styret vil sørge for at de vedtatte 

fiskereglene vil bli slått opp på oppslagstavlen ved oppkjøringen ti Nyseterveien, ved bommen på 

Nysetra og på naustveggen. Alle som fisker oppfordres til å levere fiskerapport. 

 

 

 

Møtet avsluttet kl 2300 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otto Beyer 

sekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy Rydjord       Johnny Mork 

 


